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سياه پوشى 30 خانواده در فارس
كرونا سوار

 بر موج بى تفاوتى ها

ــوط به كروناويروس  ــا اعلام آخرين آمار مرب ب
ــار جمع قربانيان  ــتان فارس و مرگ 30 بيم در اس
ــاران به 95  ــه 1534 و جمع كل بيم ــد19 ب كووي
هزار نفر رسيد. روزهاى كرونايى سياه استان فارس 
ــا افزايش تعداد  ــه دارد و همزمان ب ــان ادام همچن
ــاهد افزايش  ــتان، ش موارد قطعى مثبت در اين اس
ــم نيازمند  ــمى وخي ــاران با حالت جس ــوارد بيم م
ــتان ها هستيم؛ اگرچه  مراقبت هاى ويژه در بيمارس
آمار مرگ نسبت به روزهاى گذشته كاهش داشته 
اما اين عدد نسبت به شهريورماه، چندين برابر شده 
ــت دانشگاه علوم پزشكى شيراز  است.معاون بهداش
ــگاران گفت:  ــان در جمع خبرن ــنبه 14 آب چهارش
ــته به دليل ابتلا به  ــفانه 30 نفر در روز گذش متاس
ــت دادند كه با اين  كروناويروس جان خود را از دس
ــگان كرونا ويروس در  ــد، آمار جانباخت موارد جدي
فارس از اسفند تاكنون به 1534 نفر رسيده است.

ــد كه از  ــول همتى يادآور ش ــر عبدالرس دكت
مجموع جانباختگان ناشى از كرونا در فارس، 771 
ــتان شيراز بوده و بعد از آن  مورد مربوط به شهرس
ــت با  ــتان مرودش ــترين آمار مربوط به شهرس بيش

107 مورد فوتى است.
وى ادامه داد: از مجموع جانباختگان كرونا در 
ــورد كازرون؛ 40 مورد آباده؛ 29 مورد  فارس 58 م
ــورد كوار؛ 19 مورد  ــرد؛ 27 مورد داراب؛ 21 م لام
خرم بيد؛ اقليد و قيروكارزين هر كدام 18 مورد؛ 16 
ــنى؛ 14 مورد سپيدان؛  مورد زرقان؛ 15 مورد ممس
13 مورد پاسارگاد؛ استهبان و زرين دشت هر كدام 
ــنجان؛ 9  12 مورد؛ 11 مورد خرامه؛ 10 مورد ارس
ــز هر كدام 8  ــتان؛ فيروزآباد و نى ري ــورد سروس م
ــتم و بيضا هر كدام 5 مورد؛  مورد؛ 6 مورد مهر؛ رس
ــبند هر كدام 3  ــات؛ كوه چنار و فراش ــورد بوان 4 م
مورد و يك مورد نيز مربوط به سرچهان بوده است. 
ــى جانباختگان كروناويروس هم  همتى گفت: مابق
مربوط به شهرستان هاى جهرم و فسا بوده است. او 
گفت: در استان فارس از ابتداى شيوع كروناويروس 
ــگاهى از  تا كنون، بيش از 383 هزار نمونه آزمايش
ــده است كه از اين  افراد بيمار و علامت دار تهيه ش
ــايى شده است. تعداد، 95 هزار مورد مثبت شناس

ــتانى و  همتى همچنين آمار بهبوديافتگان بيمارس
ــتان را 80 هزار و 514 نفر اعلام  ــه خانگى اس ايزول
ــان را از ابتدا تاكنون  كرد كه 84درصد كل مبتلاي

در بردارد.
ــگاه علوم پزشكى  ــئول در دانش اين مقام مس
ــزار و 655 بيمار  ــون ه ــه داد: هم اكن ــيراز ادام ش
ــتان هاى استان  ــكوك و علامت دار در بيمارس مش
ــتند كه از اين تعداد، 236 بيمار مبتلا  بسترى هس
ــمى  به كوويد19 نيز به دليل وخامت وضعيت جس
ــاى ويژه درمانى  ــاى ICU مراقبت ه در بخش ه

دريافت مى كنند.
ــى موارد ابتلا به  ــاره به روند افزايش وى با اش
ــى از آن در فارس گفت:  ــروس و فوت ناش كروناوي
ــتند  ــارس در وضعيت قرمز هس ــتان ف 25 شهرس
ــته افزايش داشته و 11  ــبت به هفته گذش كه نس

شهرستان نيز در وضعيت نارنجى به سر مى برند.
ــت دانشگاه علوم پزشكى شيراز  معاون بهداش
ــتان خواست تا با رعايت  در ادامه از عموم مردم اس
ــتورالعمل هاى بهداشتى در برابر كروناويروس،  دس

روزهاى بهترى را براى خود و جامعه رقم بزنند.

تخصيص نهاده هاى مورد نياز 
توليدكنندگان مرغ و تخم مرغ

ــارس از  ــاورزى ف ــازمان جهاد كش رئيس س
ــورد نياز توليدكنندگان مرغ  تخصيص نهاده هاى م

و تخم مرغ براساس ظرفيت مجاز توليد خبر داد.
ــراى تامين  ــت: ب ــمى گف ــد ى قاس محمدمه
ــاى مرغدارانى كه فعاليت غير مجاز دارند و  نهاده ه
ــى كه بيش از ظرفيت جوجه ريزى مى كنند  آن هاي

تكليف و تعهد ى نداريم. 
 وى تاكيد كرد: واحد هاى غيرمجاز در صورتى 
ــت نهاده قرار بگيرند كه  مى توانند در چرخه درياف
ــتورالعمل هاى  ــيون مربوطه شرايط دس در كميس

كشورى را كسب كنند و مجاز شناخته شوند.
ــازمان جهاد كشاورزى فارس گفت:  رئيس س
ــك به بهره برداران و  ــدف از انجام اين كار را كم ه
فعالان واقعى اقتصاد ى و جلوگيرى از بروز تخلفات 
ــت.  قاسمى، از تشديد نظارت ها برفرآيند توزيع  اس
ــورت حضورى و  ــر داد و افزود: نظارت ها به ص خب
ــان آن ارائه نهاده ها  ــام و در جري ــورى انج غيرحض
ــتى آزمايى مى شود،  به واحد هاى داراى مجوز راس
ــم نهاده داده  ــه واحد هاى بدون مجوز ه چنانچه ب
ــد به عنوان يك تخلف، مورد بررسى قرار  شده باش
خواهد گرفت و هيچ علت و توجيهى براى آن قابل 
ــاز واحد هاى  ــت.  نهاده هاى مورد ني ــرش نيس پذي
ــازارگاه توزيع ــامانه ب ــق س ــا از طراي ــدارى  ه مرغ

 مى شود. در حال حاضر دانه ذرت و كنجاله سوياى 
ــداد، مادر و تخمگذار  ــورد نياز واحد هاى مرغ اج م
ــازارگاه محصولات  ــامانه ب ــق س ــتقيما از طري مس
كشاورزى و بر اساس ظرفيت و تعداد پرنده موجود 
ــص داده و توزيع  ــان تخصي ــن واحد ها به آن در اي

مى شود.

ف ا خان 3 ش ا
خبر

به همت ماموران يگان حفاظت محيط زيست فارس
188 متخلف شكار
 دستگير شدند

ــتان فارس گفت: از  مديركل محيط زيست اس
ــال تاكنون 188 متخلف شكار با  ابتداى مهرماه امس
ــت فارس  ــلاش ماموران يگان حفاظت محيط زيس ت

دستگير شده اند.
ــداى مهرماه  ــى اظهار كرد: از ابت حميد ظهراب
ــتان فارس عملكرد  ــال تاكنون، سبزجامگان اس امس
خوبى را از خود به جاى گذاشته اند به طورى كه در 
اين مدت يك ماهه 188 شكارچى غيرمجاز دستگير 
ــف و ضبط و  ــلاح كش ــوع 127 قبضه س و در مجم

پرونده آن ها به مقامات قضايى ارجاع شده است.
ــف شده  ــلاح هاى كش او ادمه داد: از مجموع س
96 قبضه سلاح مجاز، 27 سلاح غير مجاز و 4 قبضه 

سلاح جنگى بوده است.
ــداد متخلفان  ــى تصريح كرد: تع حميد ظهراب
شكار دستگير شده در مهر ماه پارسال 135 نفر بوده 
ــلاح هاى  اند كه به 188 نفر افزايش يافته و تعداد س
كشف شده 113 قبضه بوده كه به 127 قبضه رسيده 

است و رشد قابل توجهى را نشان مى دهد.
ــاره به اينكه پايش  ــئول ضمن اش اين مقام مس
ــا، جمعه بازار  ــى ه ــتمر ماموران از پرنده فروش مس
ــى از  ــه و فروش پرندگان بخش ــر مراكز عرض و ديگ
برنامه هاى مداوم و مهم يگان حفاظت محيط استان 
ــت، افزود: اين تلاش ها منجر به كشف تعداد قابل  اس
ــى شده  توجهى از انواع جانوران و نيز پرندگان وحش

است.

بيش از 3900 مدرسه فارس 
به اينترنت رايگان متصل شد

ــتان  مديركل ارتباطات و فناورى اطلاعات اس
ــهرى و  ــه ش ــارس از اتصال 3 هزار و 912 مدرس ف

روستايى اين استان به اينترنت رايگان خبر داد.
ــهرابى با بيان اينكه تاكنون 3 هزار  مهرداد س
ــهرى و روستايى استان فارس به  و 912 مدرسه ش
ــت: در  ــده اند، اظهار داش اينترنت رايگان متصل ش
ــه روستايى و 1057 مدرسه  اين طرح 2855 مدرس
ــبكه ملى اطلاعات به صورت رايگان  ــهرى به ش ش
ــه  ــا بيان اينكه 1002مدرس ــده اند. وى ب متصل ش
ــتايى توسط اپراتور اول، دوم و چهارم به شبكه  روس
ــده و بيش از  1857مدرسه  ملى اطلاعات متصل ش
توسط مخابرات استان به اين شبكه متصل شده اند، 
ــتان نيز از  ــهرى اس ــه ش عنوان كرد:  1057 مدرس
ــى  ــت رايگان دسترس ــه اينترن ــق مخابرات ب طري
ــاورى اطلاعات  ــركل ارتباطات و فن ــد. مدي يافته ان
ــتان فارس در طرح  ــتان فارس با بيان اينكه اس اس
ــتاز است،  ــور پيش ــازى مدارس در كش هوشمندس
ــرح از اوايل تيرماه  ــان كرد:  اجراى اين ط خاطرنش
ــيريابى مدارس  ــه مس ــد و بعد از تهيه نقش آغاز ش
ــهرى مودم هاى اينترنت ثابت و سيار  روستايى و ش

در تمامى مدارس مشمول نصب شد.  
ــور به شبكه ملى  وى افزود: اتصال مدارس كش
اطلاعات از اقدامات مهم وزارت ارتباطات و فناورى 
اطلاعات است كه با توجه به پايدارى شرايط كرونا و 
ــرورت بهره مندى دانش آموزان از آموزش هاى راه  ض

دور اجرا شده است.

معاون عمرانى استاندارى فارس خبر داد
تخصيص اعتبار براى اتمام پرژه 
آب رسانى به دهستان هاى

 قره باغ و بيد زرد
ــتاندارى فارس از تخصيص  معاون عمرانى اس
سهم قابل توجهى از منابع آب استان به پروژه هاى 

آب رسانى روستايى خبر داد.
ــتاندارى  ــانى اس ــزارش پايگاه اطلاع رس به گ
فارس، محمود رضايى در تشريح شرايط آبرسانى به 
ــتاهاى قره باغ و بيدزرد اظهار كرد: روستاهاى  روس
ــتان قره باغ در قالب مجتمع روستايى سلطان  دهس
ــند.  آباد از اعتبارات متمركز ملى بهره مند مى باش
ــارى مبلغى معادل 132  ــال ج وى ادامه داد: در س
ــانى به   ميليارد ريال اعتبار از منابع ملى براى آبرس

روستاهاى اين دهستان در نظر گرفته شده است. 
ــتاندارى فارس همچنين از  معاون عمرانى اس
اتمام مطالعات براى آبرسانى به روستاهاى دهستان 
ــناد اين  ــدزرد خبر داد و گفت: در حال حاضر اس بي
پروژه جهت برگزارى مناقصه در حال تكميل است. 
ــان كرد: برخلاف محدوديت  رضايى خاطر نش
ــركت آب و فاضلاب شيراز پيگير  اعتبارات ملى، ش
تامين اعتبار براى تكميل و تسريع پروژه آبرسانى به 
ــتان بيدزرد بوده و اتمام اين پروژه  روستاهاى دهس
ــتور كار خود قرار  ــتانى را در دس از طريق منابع اس

داده است.
ــاره به اهميت تامين آب شرب براى  وى با اش
تمام مناطق استان و اهميت سرمايه گذارى بر روى 
ــرايط موجود   ــانى عنوان كرد: در ش طرح هاى آبرس
ــدت و بلند مدتى  ــه هاى كوتاه مدت، ميان م برنام
براى انجام و بهبود عمليات آبرسانى به تمام شهرها 
ــت. معاون  ــتان در حال انجام اس ــتاهاى اس و روس
عمرانى استاندارى فارس يادآور شد: در حال حاضر 
ــتاهاى استان اقدامات  در خصوص آبرسانى به روس

گسترده اى صورت گرفته است.

فا ط فاظ گا ا

دريچه

ــارس در  ــتان ف ــردم اس ــدگان م ايسـنا: نماين
ــتاندار و  ــه اى با اس ــلامى در جلس ــوراى اس مجلس ش
ــاعت به  ــه س ــتاندارى فارس كه بيش از س معاونان اس
ــر  طول انجاميد، موضوعات مختلفى، از نگرانى ها بر س
ــير صعودى شيوع كرونا تا دغدغه  پايان قصه   تداوم و س

پتروشيمى هاى فارس را مطرح كردند.
ــتاندار فارس تاكيد كرد كه تا مردم به يك باور  اس
عمومى در كنترل بيمارى كرونا نرسند، تعطيلى  كارساز 

نخواهد بود.
ــنبه 14 آبان در نشست  عنايت االله رحيمى چهارش
ــترك با مجمع نمايندگان استان فارس، با تاكيد بر  مش
ــائلى كه بايد به آن توجه كرد موضوع  اينكه يكى از مس
ــت، گفت: كمال هر جامعه اى متاثر  فرهنگ عمومى اس

از فرهنگ عمومى آن جامعه است.
ــگ عمومى ما نيز داراى ذخاير  او ادامه داد: فرهن
ــوق فرهنگى  ــى و س ــكل ده ــادى جهت ش ــده زي بالن
ــد تاريخى و در  ــت كه در يك دي ــه جامعه جهانى اس ب
ــت. به روز  ــينيان مان تبلور پيدا كرده اس باورهاى پيش
ــوان و اجراى گام دوم  ــل ج ــردن آنها و انتقال به نس ك

انقلاب موجب ارتقاى فرهنگ عمومى مى شود.
ــتاندار فارس با بيان اينكه هدف از اين جلسات  اس
اينچنينى تعامل نيروهاى اثرگذار براى توسعه استان و 
ــتيابى به اهداف است، تاكيد كرد كه بايد با اولويت  دس
بندى امور، بين منابع محدود و نيازهاى نامحددى يك 

توزان برقرار كنيم.
رحيمى همچنين گفت:  نيازهاى جامعه پوياست 
ــدود و نيازمندى ها يك  ــد بتوانيم بين منابع مح و باي

تعادل ايجاد كنيم.
ــال  ــه تا پايان امس ــده ك ــرر ش ــه داد: مق او ادام
پروژه هاى بالاى 90 درصد و تا پايان 1400 پروژه هاى 

بالاى 70 درصد پيشرفت فيزيكى به اتمام برسند.
استاندار فارس تصريح كرد: اعتبارات محدود است 
ــى تمركز كنيم،  به همين دليل اگر روى نيازهاى اساس
ــرى خواهيم گرفت. رحيمى همچنين گفت:  نتيجه بهت
ــى در زمينه اعتبارات عمومى  يك عقب ماندگى تاريخ
داريم كه طى دو سال گذشته تلاش شده تا يك تا چند 

درصد افزايش يابد.
ــعه و رفع موانع  ــتاى توس ــه كرد: در راس او اضاف
ــرمايه گذارى نيز اقداماتى همچون؛ مجوزهاى بدون  س
ــرانجام رسانديم و طرح بنگاه هاى به اضافه  نام را به س
ــتغال اجرايى كرديم كه با اجراى  يك را براى ايجاد اش
اين طرح در سال 9835 هزار نفر مشغول به كار شدند.

استاندار فارس در بخش ديگرى از سخنان خود با 
ــاره به شيوع بيمارى كرونا در استان و طرح تعطيلى  اش
ــراد، تاكيد كرد: بدون  ــوى نهادها و اف دو هفته اى از س
ــه نمى توان تصميماتى براى تعطيلى  مطالعه همه جانب

شهر در شرايط كرونايى لحاظ كرد.
*تخصيص بيش از 100 درصدى اعتبار اسـتانى 

فارس در سال 99
ــه ريزى فارس با  ــازمان مديريت و برنام رئيس س
ــتان در سال  ــاره به اعتبار 1960 ميليارد تومانى اس اش
ــش از 100 درصد و به ميزان دو  ــلام كرد كه بي 99 اع

هزار و 100 ميليارد تومان تخصيص اعتبار داشته ايم.
ــن نوروزى بيان كرد: در فصل تنظيم بودجه  حس
ــتگاه هاى اجرايى استان نيازسنجى هايى  1400، از دس

انجام شده است.
ــد از طريق  ــدگان فارس باي ــد كرد: نماين او تاكي
ــند تا طرح هاى استان در بودجه  وزارتخانه ها پيگير باش

1400 ديده شود.
ــارس نيز در  ــتاندارى ف ــاون امور اقتصادى اس مع
ــفندماه سال گذشته  ــه بيان كرد: در اس ادامه اين جلس
تنها يك واحد توليد ماسك در فارس داشتيم اما اكنون 

مى توانيم ماسك و مواد ضدعفونى صادر كنيم.
ــهيلات  ــان اينكه در زمينه تس ــون با بي ظفر افش
ــان پرداختى  ــارد توم ــا 442 ميلي ــارس ب ــى، ف كروناي
ــه  ــا ك ــزود: از آنج ــور را دارد، اف ــارم كش ــه چه رتب
ــده، از  ــهيلات تمام ش ــذ اين تس ــت نام اخ ــت ثب مهل
ــك كنند تا  ــم كه كم ــس مى خواهي ــدگان مجل نماين
ــود. او  ــهيلات انجام ش ــددا ثبت نام و پرداخت  تس مج
ــل نيز دو كاركرد  ــه داد: در حوزه واحدهاى تعطي ادام
ــزم كرده ايم  ــتگاه هاى اجرايى را مل ــم كه هم دس داري
ــى ــه ياب ــك عارض ــود كليني ــاى خ ــا درون واحده ت

ــتانى در كارگروه رفع  ــطح اس  ايجاد كنند و هم در س
موانع توليد هر هفته اين موضوع را دنبال مى كنيم.

ــتاندارى فارس از احياى  معاون امور اقتصادى اس
ــر داد و گفت: در  ــكل دار خب ــد توليدى مش 318 واح
ــكل اساسى داريم و بعضى از  صادرات غيرنفتى يك مش
واحدهاى توليدى از جمله مالكين واحدهاى سيمانى را 

محبور به فعال كردن اسكله خصوصى كرده ايم.
ــان كرد: نياز به تسهيلات بانكى  ــون خاطرنش افش
به ميزان4390 ميليارد تومان براى طرح هاى بالاى 60 

درصد پيشرفت فيزيكى داريم.
ــگرى  گردش ــاون  مع ــى،  لقمان ــى  على نق ــيد  س
ــت با اشاره به  ــتاندارى فارس نيز در ادامه اين نشس اس
ــگرى، اعلام  ــتان در حوزه گردش ظرفيت بالاى اين اس
ــور در فارس وجود  كرد كه 25 درصد ظرفيت هاى كش
ــا حال و روز اين  ــفانه كرون ــا بيان اينكه متاس دارد. او ب
ــت، گفت:  ــا درگيرى هايى مواجه كرده اس ــت را ب صنع
ــتان ايجاد شده تا مسائل قانونى حوزه  كارگروهى در اس

گردشگرى را دنبال كند.
*ليسـت انتظار بيمـاران كرونايى در فارس به 

صفر رسيده است
ــعه مديريت و منابع استاندارى فارس  معاون توس

ــتمرار  ــمند و اس ــداوم اعمال محدوديت هاى هوش بر ت
ــت انتظار  ــاى مومنانه تاكيد و اضافه كرد: ليس كمك ه
بيماران كرونايى براى بسترى در بيمارستان هاى فارس 
ــم پور بيان كرد:  ــت. عبدالرضا قاس ــيده اس به صفر رس
ثروت و سرمايه اصلى هر جامعه اى نيروى انسانى است 

كه به بايد به آن توجه ويژه شود.
ــال گذشته در شرايط سخت  او افزود: دولت در س
ــت تحريم افزايش 50 درصد امتيازات قانون  و در وضعي
ــازى حقوق بازنشستگان را  ــازى و همس و متناسب س
ــال  ــتاندار فارس ادامه داد: س ــى كرد. معاون اس اجراي
ــن مديران و انتصاب  ــته شاهد كاهش متوسط س گذش
ــارس بوديم.  ــت هاى مديريتى ف ــان و زنان در پس جوان
ــس تبديل وضعيت  ــا نمايندگان مجل ــت ت ضرورى اس

نيروهاى شركتى را در دستور كار قرار دهند.
قاسم پور گفت: اگر انتظار كار جهادى داريم و به 
ــتيم بايد به ثروت واقعى كه  دنبال تحول و توسعه هس

نيروى انسانى است، توجه ويژه كنيم. 
ــال گذشته تلاش  او با بيان اينكه طى يكى دو س
ــا اقدامات اجرايى  ــده تا در فارس بر مبناى مزيت ه ش
ــتان به  ــه دولت در اس ــال آن مجموع ــوند و به دنب ش
ــود، عنوان كرد: در حوزه  ــك مجموعه كارآمد بدل ش ي
ــطح فارس با  ــعه ارتباطات نيز اتفاقات خوبى در س توس
ــى اين  ــتان فارس ــره گيرى از فرصت وجود وزير اس به

وزارتخانه رقم خورده است.
معاون استاندارى فارس با اشاره به رشد چشمگير 
ارتباطات زيرساختى در استان از رشد 7 هزار درصدى 

پهناى باند در فارس خبر داد.
قاسم پور در بخش ديگرى از سخنان خود با اشاره 
ــيوع  ــاركت و همراهى مردم از ابتداى ش ــه جلب مش ب
ــع آورى و توزيع 500  ــون، از جم ــارى كرونا تاكن بيم
ــاى مؤمنانه خبر داد و گفت: در  ميليارد تومان كمك ه
ــوع كرونا با وحدت و همدلى، همه ادارات و نهادها  موض
ــتانى تصميماتى  پاى كار آمدند و فراتر از اختيارات اس
ــا امروز ما  ــده ت ــد كه مجموع آنها موجب ش گرفته ش

وضعيت بهترى نسبت به ساير استان ها داشته باشيم.
او اظهار كرد: دانشگاه علوم پزشكى شيراز وضعيت 
ــيت را بالاتر ببرد اما  فارس را قرمز اعلام كرده تا حساس
از نظر وزارت بهداشت ما همچنان در وضعيت هشدار و 

نارنجى به سر مى بريم.
جانشين استاندار فارس در ستاد استانى مديريت 
ــته تنها  ــارى كرونا ادامه داد: طى مدت 8 ماه گذش بيم
15 تا 20 روز فارس در وضعيت قرمز به سر برده است.

ــم پور با تصريح بر اين نكته كه مديريت اين  قاس
ــان از فرهنگ مردم و تصميمات  ــارى در فارس نش بيم
خوب حكومتى و دولتى دارد، گفت: تا امروز 410 هزار 
ــاغل و اصناف انجام شده و 6200 واحد  بازرسى از مش

متخلف پلمپ شده است.
ــت هاى روزانه  او با بيان اينكه فارس در ميزان تس
ــتان هاى اول كشور محسوب مى شود، عنوان كرد:  از اس
توقع و انتظار اين است كه نمايندگان استان در مجلس 
ــات كادر  ــى و پرداخت مطالب ــع مال ــراى تامين مناب ب

سلامت استان از ظرفيت هاى موجود استفاده كنند.
جانشين استاندار فارس در ستاد استانى مديريت 
ــارى كرونا با تصريح بر اين نكته كه تعطيلى راهكار  بيم
اساسى نيست، گفت: تعطيلى كامل استان در صلاحيت 
ــنهاد دهندگان  ــه پيش ــت، ضمن اينك ــتاد ملى اس س
ــه مؤلفه در حل و حفظ سلامت،  ــتان به س تعطيلى اس

امنيت و اقتصاد هم توجه كنند.
* اسـتفاده از ظرفيت بودجه 1400 يك اولويت 

است
ــلاش براى  ــدگان فارس ت ــع نماين ــس مجم رئي
استفاده حداكثرى از بودجه 1400كل كشور و ظرفيت 
برنامه هفتم توسعه را از اولويت هاى مجمع در روزهاى 

آينده عنوان كرد.
ــراى دو موضوع  ــرد: ب ــزى اضافه ك ــم عزي ابراهي
ــه هفتم  ــه 1400 و برنام ــرى از بودج ــره گي ــم به مه
ــازنده ميان مجمع و  ــعه كشور، بايد يك تعامل س توس

دستگاه هاى استان ايجاد شود.
او افزود: اعضاى مجمع نمايندگان فارس امروز در 
ــرايط باشند  مجلس يازدهم تلاش كرده اند كه خالق ش
ــيون هاى مهم مجلس  ــور اكثر كميس و به همين منظ
ــت و آنها تنها شنونده  ــتان اس در اختيار نمايندگان اس

موضوعات و طرح ها نيستند.
ــان در مجلس يازدهم ادامه  ــيراز و زرق نماينده ش
داد: امروز قريب به اتفاق نمايندگان فارس تلاش دارند 
ــتان را به دور از  ــت دار و جدى اس ــائل مهم، اولوي مس
ــازى هاى بى مورد، دنبال كنند و هماهنگى  ــيه س حاش
ــده در تراز مردم خوب  ــته ميان اعضا موجب ش شايس

فارس در خانه ملت حضور يابند.

ــان اينكه  ــدگان فارس با بي ــس مجمع نماين رئي
ــده  ــتان هدف گذارى ش پروژه هاى بزرگ و محرك  اس
ــتان  ــدام از بخش هاى اس ــزود: امروز هيچ ك ــت، اف اس
ــاى بزرگى در حوزه هاى ريلى،  مغفول نمانده و پروژه ه
ــى و ... با جديت  ــه، برق، صنعت هواي ــوط لول آب، خط

توسط نمايندگان دنبال مى شود.
عزيزى تعامل و هماهنگى ميان مجمع نمايندگان 
ــتان را در به ثمر  ــى اس ــتگاه هاى اجراي ــران دس و مدي
ــى و اضافه كرد:  ــم ارزياب ــيار مه ــاندن پروژه ها بس رس
ــترك ميان اعضاى مجمع و  ــت هاى مش برگزارى نشس
ــتگاه ها به همين منظور است و با همدلى و  مديران دس

تعامل مى توان روند توسعه استان را سرعت داد.
او در عين حال روحيه تعاملى را به معناى مطرح 
نكردن مشكلات ندانست و افزود: بايد با رعايت منطق و 
هوشمندى همگى براى حل مشكلات اولويت دار استان 

عزم مان را جذب كنيم.
ــارس تمركز بر روى  ــع نمايندگان ف رئيس مجم
مشكلات اقتصادى و معيشتى مردم را نيز از اولويت هاى 
ــتگاه ها انتظار  مجمع عنوان كرد و گفت: از مديران دس
ــت وزارتخانه هاى مربوطه براى جذب  داريم تا از ظرفي

سهم استان، بيشتر استفاده كنند.
ــتن موانع از  ــتار برداش ــن خواس ــزى همجني عزي
جلوى پاى بخش خصوصى شد و گفت: با وجود شعارها 
ــيارى روبه روست  همچنان بخش خصوصى با موانع بس
ــكلات حل نخواهد  ــان را عوض نكنيم، مش و تا نگاه م
ــوراى  ــيراز و زرقان در مجلس ش ــد.نماينده مردم ش ش
ــد كه فقط با  ــتگاه ها بدانن ــلامى گفت: مديران دس اس
ــكلات را حل و فصل كرد،  ــه دولتى نمى توان مش بودج

لذا توجه به بخش خصوصى يك ضرورت است.
عزيزى همچنين با اشاره به اولويت هاى استان در 
ــور تاكيد كرد:  ماه هاى آينده تا تصويب بودجه كل كش
ــاير دستگاه ها  ــتان با تعامل با س مجمع نمايندگان اس
ــد داد تا بتوانيم  ــوع را در اولويت قرار خواه ــن موض اي
ــازنده، سهم خوبى را براى استان  با همدلى و تعامل س
ــوراى  ــم. نماينده مردم جهرم در مجلس ش لحاظ كني
ــلامى چهارشنبه 14 آبان در اين نشست مشترك با  اس
ــرايط فعلى بايد به سه موضوع اجراى  بيان اينكه در ش
ــاورزى و بخش صنعت  ــى، حوزه كش ــاى عمران پروژه ه
ــود، تاكيد كرد: بايد از ظرفيت هاى  ــترى ش توجه بيش
ــتفاده كنيم تا  ــاركت و فاينانس اس بانكى در قالب مش

پروژه هاى عمرانى به نتيجه برسد.
محمدرضا رضايى كوچى خواستار افزايش فعاليت 
ــاورزى در فارس براى  مركز تحقيقات وزارت جهاد كش
ــتان شد و افزود: قرار بود قطب  افزايش بهره ورى در اس
ــفانه بسيارى از اين  ــور باشيم اما متاس الكترونيك كش
ــازمان  ــا تاكيد بر اينكه س ــدند. او ب واحدها تعطيل ش
ــرمايه گذاران  ــرى براى س ــاى روان ت ــت بايد فض صم
ــنديده  داخلى و خارجى فراهم كند، گفت: گرانى ها پس
ــتگاه هاى نظارت ها را افزايش  نيست و انتظار است دس
ــوراى اسلامى  دهند. نماينده مردم جهرم در مجلس ش
ــارس داريم كه هنوز اداره  ــتان در ف ادامه داد: 7 شهرس
صمت ندارند در حالى كه اين اداره نقش مهمى در توليد 
ــرل قيمت ها دارد. رضايى كوچى همچنين تاكيد  و كنت
كرد: ظرفيت خوبى در معادن داريم كه نياز است بيشتر 

به آن توجه شود.
ــيراز و زرقان  عليرضا پاك فطرت، نماينده مردم ش
ــلامى نيز در اين نشست با بيان  ــوراى اس در مجلس ش
ــه هنوز اجرايى  ــيارى از پروژه هاى عمرانى ك اينكه بس
ــته  ــت اجرا قرار دارند مربوط به گذش ــده يا در دس نش
ــه عمرانى علمى توزيع  ــت، گفت: پول به ويژه بودج اس
ــته باشد بيشتر  ــى رابطه داش ــود، بلكه هر كس نمى ش

مى تواند پول بگيرد.
ــت: نمايندگان  ــئولان فارس گف او خطاب به مس
ــويد تا  ــتند پس به ما وصل ش ــهيل كننده كار هس تس

براى توسعه استان با هم كمك كنيم.
ــوراى اسلامى  ــيون عمران مجلس ش عضو كميس
ــلام كرده كه  ــتضعفان اع ــرد: بنياد مس ــان ك خاطرنش
ــلام كنيم تا آن  ــرفت90 درصد را اع پروژه هاى با پيش

را تكميل كنند.
*نفس كسى در نمى آيد!

پاكفطرت همچنين با انتقاد از عملكردها در حوزه 
ــمان دارد از  ــگرى، گفت: محور زنديه و هتل آس گردش

دست مى رود اما نفس كسى در نمى آيد.
ــيراز و زرقان در  ــر نماينده ش ــر قادرى، ديگ جعف
ــر تلاش همگانى  ــه با تاكيد ب ــس نيز در اين جلس مجل
ــب و كار در فارس، عنوان كرد:  ــراى بهبود فضاى كس ب
ــاخت ها بايد از ظرفيت مشاركت  ــيارى از زيرس در بس
بهره برد. او با بيان اينكه فارس در بورس جايگاه خوبى 
ــكل  ــت هاى مختلفى ش ندارد، تاكيد كرد كه بايد نشس

ــتانى را وارد بورس كنيم.  ــرد تا واحدهاى بزرگ اس گي
نماينده شيراز و زرقان در مجلس شوراى اسلامى ادامه 
ــد ارزش افزوده مربوط به واحدهاى بزرگ  داد:70 درص
ــت، لذا بايد از ظرفيت آنها در توسعه استان  استانى اس

استفاده كرد.
ــد امكانات براى  ــادرى همچنين تاكيد كرد: باي ق
شهرك هاى صنعتى اطراف شيراز فراهم شود تا سرمايه 

گذار مشكلى براى حل زمين نداشته باشند.
محمدجواد عسكرى، نماينده مردم داراب و زرين 
ــت: فارس  ــلامى نيز گف ــوراى اس ــت در مجلس ش دش
ظرفيت هاى منحصر به فردى دارد كه هميشه شعارش 
ــن فضا را از  ــته ايم هنرمندانه اي ــم اما نتوانس را داده اي

بالقوگى به بالفعل برسانيم.
ــى ادارى را  ــد بروكراس ــر اينكه باي ــا تاكيد ب او ب
ــى آمده اند  ــرمايه گذاران ــن تكليف كرد، گفت: س تعيي
ــى ادارى دست و پاگير مشكل ايجاد كرده  اما بروكراس
ــت. نماينده داراب و زرين دشت در مجلس شوراى  اس
ــتار نگاه عادلانه به تناسب محروميت در  اسلامى خواس
شهرستان ها در تخصيص اعتبارات شد و افزود: بهترين 
جوانان ما محروم از اشتغال هستند؛ لذا تلاش خواهيم 
كرد كه پتروشيمى در محل خود احداث شود. عسكرى 
ــت كه از  ــتانى اس ــا بيان اينكه داراب نيز تنها شهرس ب
ــت، تاكيد كرد  ــاط محروم اس ــت گاز در برخى نق نعم
ــاط محروم اين  ــانى به نق كه براى حل موضوع گازرس

شهرستان بايد يك جديت به خرج داده شود.
*مردم مزايجان از آب بركه استفاه مى كنند

ــتفاه  ــه اس ــان از آب برك ــردم مزايج ــت: م او گف
مى كنند و مردم فورگ هم پنج روز است كه آب ندارند.

ــان اينكه امروز  ــت با بي نماينده داراب و زرين دش
ــاورزى فضاى سنگينى ايجاد  در پر كردن چاه هاى كش
شده است، تصريح كرد: وضعيت فعلى زمانى نيست كه 

معيشت مردم را سخت تر كرد.
ــپيدان و بيضا هم گفت:  عليزاده، نماينده مردم س
ــته  ــه بايد آرايش جنگى داش ــرايط كنونى جامع در ش

باشيم و همه دست به دست هم بدهيم.
ــهيل در صدور مجوزها لازمه  ــا بيان اينكه تس او ب
ــت، اظهار كرد: عدالت در  ــرمايه گذارى اس ــى س اساس
ــپيدان و بيضا  ــتان س ــع پروژه هاى ملى در شهرس توزي

رعايت نشده است.
ــن گفت: ظرفيت هاى خوبى براى  عليزاده همچني
گردشگرى در اين شهرستان داريم كه بايد نگاه ويژه ترى

 به آن شود.
رحيم زارع، نماينده مردم آباده، بوانات و خرم بيد 
نيز در اين جلسه موضوع پيگيرى فرودگاه آباده، محور 
ــتان هاى آباده و  ــفند آباد به خرم بيد، اتصال شهرس اس
ــتان هاى جديد  ــاماندهى شهرس خرم بيد به آزادراه، س
ــى از خرم بيد به  ــيس و تعريف بودجه محور ريل التاس

شهر بابك در بودجه 1400 را مطرح كرد.
ــوى، نماينده مردم لامرد در  ــى موس ــيد موس س
ــرمايه گذارى بخش  ــهيل در انجام س مجلس نيز به تس
ــزم را جزم كنيم و به  ــاره و تاكيد كرد: ع خصوصى اش
ــكلات سر راه بخش  صورت عملياتى و با انگيزه بالا، مش
ــكلات اقتصادى  ــيارى از مش خصوصى را برداريم تا بس
ــيوع بيمارى كرونا و لزوم تعطيلى  ــوند. او به ش رفع ش
ــاره و بيان كرد: بحران  ــتان فارس هم اش چند روزه اس
ــت كه در مورد آن صحبت  كرونا جدى تر از چيزى اس
ــكلات بيشترى  مى كنيم.در روزها و ماه هاى آينده مش
رخ خواهد داد لذا با توجه به شرايط خاص بايد بسيارى 

از الزامات را به كار بگيريم.
موسوى با بيان اينكه تخت هاى بيمارستانى كافى 
ــت، افزود ناگزيز هستيم كه تلاش مضاعفى داشته  نيس
ــيم. ابتلاى بايد كادر درمان به كرونا موجب شده تا  باش
ــكان و پرستاران  ــتان ها با كمبود پزش در برخى بيمارس

بخش عفونى مواجه شويم.
*تست هاى گران كرونا

او ادامه داد: تست ها گران هستند، لذا تقاضا داريم 
با همه بررسى ها شهر را دو تا سه هفته تعطيل كنيد.

ــه  ــران آب لامرد را هم در اين جلس ــوى بح موس
ــد  ــد كرد كه با افزايش ظرفيت خالى س ــرح و تاكي مط
ــى مى توان بخش زيادى از اين مشكل را  ــلمان فارس س
ــيدى، نماينده مردم شهرستان هاى  حل كرد. جلال رش
ــارگاد نيز در اين جلسه با  ــنجان وپاس ــت، ارس مرودش
ــور را درك مى كنيم،  ــى كش ــرايط فعل ــان اينكه ش بي
ــت: همكارى خوبى بين مجمع نمايندگان و مديران  گف
ــئولان  ــا بعضى از مديران و مس ــود دارد ام ــتان وج اس
ــوراها به فكر راى  ــتان چندماه مانده به انتخابات ش اس
ــروز بايد فكر كار كردن ــتند، در حالى كه ام آوردن هس

 باشيم.
او افزود: 36 شهرستان در فارس داريم كه بايد در 
ــتانى اجراى3 پروژه مهمى كه كار مردم گير  هر شهرس

آنهاست، در دستور اجرا قرار گيرد.
*وضعيت مرودشت بحرانى است 

ــيدى همچنين اظهار كرد: وضعيت مرودشت  رش
ــر دو هفته  ــت و اگ ــى اس ــى، بحران ــرايط كروناي در ش
ــود، كادر درمان يك  ــختگيرانه اى انجام ش قرنطينه س

تنفس خواهند داشت.
روح االله نجابت، نماينده شيراز و زرقان در مجلس 
ــتان فارس ابراز نگرانى  ــيوع كرونا در اس نيز از روند ش
ــتى در اين  ــا مى كنم تصميم درس ــرد و گفت: تقاض ك
ــارس بايد يك  ــتان ف ــود. او گفت: در اس باره گرفته ش
ــود. قصه پتروشيمى ها امروز همان  كار ماندگار انجام ش
كار ماندگار خواهد بود، چراكه بودجه و ظرفيت دارد اما 

نميدانم چرا آن را تعيين تكليف  نمى كنيم؟

در نشست مشترك نمايندگان فارس با استاندار مطرح شد

نگرانى از شيوع گسترده كرونا

برگزارى 2 رويداد علمى قلب و عروق به شكل وبينار در شيراز
ــروق خاورميانه و پنجمين همايش  ــن كنگره قلب و ع دوازدهمي
ــگاه و  ــاتيد دانش ــور جمعى از اس ــى، با حض ــده قلب ــلات پيچي مداخ
ــكل وبينار برگزار  ــيراز و به ش متخصصان قلب و عروق، به ميزبانى ش

شد.
ــنبه در وبينار  ــكى شيراز عصر سه ش ــگاه علوم پزش رئيس دانش
دوازدهمين كنگره قلب و عروق و پنجمين همايش مداخلات پيچيده 
ــاله، از نقاط  قلبى، اين رويدادها را به دليل برگزارى منظم چندين س

درخشان دانشگاه علوم پزشكى شيراز دانست.
ــكى شيراز، دكتر مهرزاد لطفى  به نقل از روابط عمومى علوم پزش
ــژه در جوانان و نوجوانان روز به روز  ــيوع بيمارى چاقى به وي افزود: ش
ــت، زيرا چاقى زمينه و  افزايش مى يابد كه بايد به آن توجه ويژه داش

مقدمه بسيارى از بيمارى هاى جبران ناپذير است.
او با اشاره به اهميت دستاوردهاى برگزارى اين رويدادهاى علمى، 
بر حمايت مجموعه دانشگاه از فعاليت هاى تحقيقاتى گروه هاى قلب 
ــكده مجازى دانشگاه براى توسعه آموزش به  و عروق و همكارى دانش

دانشگاه ها و دانشكده هاى علوم پزشكى كشور اعلام آمادگى كرد.
ــگاه اضافه كرد: از ابتداى شيوع كروناويروس تاكنون  رئيس دانش
196 نشست ستاد دانشگاهى مديريت كروناويروس در دانشگاه برگزار 
شد كه با هزار و 503 مصوبه همراه بود و جزء اولويت هاى دانشگاه در 

بحران كرونا به شمار مى رود.
ــگاهى مديريت  ــتاد دانش ــت هاى روزانه س لطفى افزود: در نشس
ــتيكى، ضمن تبادل  كروناويروس، به عنوان يك قرارگاه علمى و لجس

ــى از  ــيوع بيمارى، روند ابتلا و فوت ناش ــر در خصوص وضعيت ش نظ
ــى شرايط مناطق  كوويد19، تصميم گيرى و تصويب مصوبات و بررس

پرخطر استان، با حضور اساتيد دانشگاه انجام مى شود.
او مراكز منتخب درمان سرپايى كروناويروس را نقطه قوت شيراز 
عنوان كرد و افزود: اين مراكز با ارائه خدمت روزانه به بيش از دو هزار 
ــتان ها  ــده، در بيماريابى و كاهش بار مراجعه به بيمارس مراجعه كنن
ــيراز با اشاره به  ــگاه علوم پزشكى ش ــيارى دارد. رئيس دانش تاثير بس
ــات اپيدميولوژيك كرونا در استان فارس به عنوان يكى ديگر از  گزارش
ــار چهاردهمين گزارش اپيدميولوژيك  محورهاى اين نشست، از انتش
ــتان فارس خبر داد و آن را اقدامى ويژه در سطح  وضعيت كرونا در اس

كشور برشمرد.


